

MACA

流行歌曲創作大賽

Song Writers Quest

2014



評審團

陳樂融 (台灣作詞人及作家) / **夏韶聲** (香港搖滾之父) / **舒文** (香港作曲人、編曲人及音樂監製)

劉卓輝 (香港填詞人) / **伍仲衡** (香港作曲人) / **馮穎琪** (香港作曲人、作詞人、創作歌手)

Judge Panel

Fred Chen (Taiwan Lyricist & Author) / **Danny Summer** ('Father' of Hong Kong Rock n' Roll) / **Schumann** (Hong Kong Composer, Arranger & Music Producer)

Gene Lau (Hong Kong Lyricist) / **Harry Ng** (Hong Kong Composer) / **Vicky Fung** (Hong Kong Composer, Lyricist, and Performer)

活動查詢 / Enquiries : 2888 2380

電郵 / Email : florence@maca.org.mo

主辦單位 / Organizer



贊助單位 / Sponsor



場地贊助 / Venue Sponsor



參賽者請於2014年6月13日下午6時正或以前將表格郵寄或遞交至澳門新口岸北京街126號怡德商業中心7樓B座「作曲家、作家及出版社協會」收。

Entry Forms should be submitted to MACA (Rua de Pequim No.126, Edif. Commercial I Tak, 7B, Macau) by post or in person by 6 pm on 13th June 2014.

| | | | |
|---|-------------|---|--------------------|
| 歌曲名稱： Song Title | | | |
| 作曲： Music composed by | | 作詞： Lyrics written by | |
| 編曲： Arranged by | | 主唱： Performed by | |
| <p>* 主辦機構保留提供歌手演繹入選作品之權利。The Organizer reserves the right of providing singer(s) to perform the Composition at the Quest.</p> <p>本人（作曲及作詞人）就此聲明：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 所遞交之作品為原創作品。 2. 本人（作曲及作詞人）會遵從所有由主辦機構宣佈之規則及條例。 3. 就本人（作曲及作詞人）所知及所相信，填報於此表格內之資料均真實無誤。 4. 本人（作曲及作詞人）明白並接受填報於此表格內的全部資料將會使用於與是項比賽有關之用途上，或會於需要時向其他單位提供。本人（作曲及作詞人）謹此授權主辦機構於需要時向其他單位發放及 / 或轉達有關資料。 <p>I / We, the undersigned, hereby declare that:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. The composition is original in its entirety. 2. I / We will follow and observe all rules and regulations set forth by the Organizer. 3. The information given in this Form is true and correct to the best of our knowledge and belief. 4. I / We understand and accept that all the information given in this Form will be used in connection with the Quest and may be provided to other parties as necessary. I / We hereby authorize the Organizer to release and/or transfer the information to other parties as necessary. | | | |
| 作曲人 Composer | 姓名： Name | 出生日期： Date of Birth | 國籍： Nationality |
| 澳門身份證號碼： Macau ID No. | | 手提電話： Mobile No. | |
| 通訊地址： Address | | | |
| 電郵地址： Email Address | | 我是MACA會員： <input type="radio"/> 是 Yes <input type="radio"/> 不是 No I am a MACA member | |
| 作詞人 Author | 姓名： Name | 出生日期： Date of Birth | 國籍： Nationality |
| 澳門身份證號碼： Macau ID No. | | 手提電話： Mobile No. | |
| 通訊地址： Address | | | |
| 電郵地址： Email Address | | 我是MACA會員： <input type="radio"/> 是 Yes <input type="radio"/> 不是 No I am a MACA member | |
| 簽署 Signature： | | | |
| _____ | | _____ | |
| 作曲人 Composer 日期 Date _____ | | 作詞人 Author 日期 Date _____ | |
| 請確定遞交以下之材料： <ol style="list-style-type: none"> 1. 填妥之參賽表格 2. CD（請寫歌名在CD上） 3. 曲譜連歌詞（一式四份） 4. 純歌詞（一式四份） | | Please make sure to submit all of the following materials： <ol style="list-style-type: none"> 1. Completed Entry Form 2. CD (Please write song title on CD) 3. Music sheet with lyrics (4 copies) 4. Lyrics sheet (4 copies) | |